
I Thisted er en aftale en aftale!

Lærerne på Thisted gymnasium og HF har mandag d. 13/11 2006 afholdt fagligt møde og udtaler 
følgende:

Vi ønsker at udtrykke vores dybe bekymring over usikkerheden om finansieringen af 
strukturreformen og dermed gymnasieskolens overgang til selveje. 
På forhånd var det klart aftalt, at strukturreformen skulle gennemføres udgiftsneutralt. 
Efter at være gjort bekendt med finanslovsforslaget, hvor de økonomiske forudsætninger synes at 
være mørkelagt, frygter vi, at dette indebærer yderligere beskæringer på området og deraf følgende 
kvalitetsforringelser. 
Konkret vil besparelser på Thisted Gymnasium og HF medføre forringelser i elevernes og lærernes 
vilkår. Vi risikerer en endnu højere klassekvotient, end vi allerede har i forvejen, færre midler til 
undervisningsmaterialer og færre ressourcer til lærernes efteruddannelse. Disse besparelser 
forhindrer en vellykket gennemførelse af gymnasiereformen og vil berøre den enkelte elevs 
gymnasieuddannelse.

Vi håber, at Regeringen og Folketinget vil leve op til deres ansvar for at fastholde og udvikle 
kvaliteten af de danske ungdomsuddannelser. 
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